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Sala de juntes de la Federació d’Entitats Locals de les Illes Balears

11.15 h

13.35 h

Assistents:

Sr. Joan Ferrà Martorell, batle de Puigpunyent i president

Sr. Bartomeu Bonafé Ramis, tinent de batle de l’Ajunta   t de Calvià i vicepresident

Sr. Ramon Orfila Pons, batle des Mercadal i vicepresident segon

Sr. Francesc Miralles Mascaró, batle d’Algaida i vocal

Sr. Francesc Morell Bibiloni, batle de Campanet i vocal

Sr. Guillem Ginard Sala, batle de Campos i vocal

Sr. Llorenç Brondo Jover, batle de Ciutadella i vocal

Sr. Santiago Pizarro Simón, tinent de batlessa de l’Ajuntament d’Eivissa i vocal

Sr. Joan Albertí Sastre, batle de Fornalutx i vocal 

Sr. Llorenç Bosch Lliteras, tinent de batle, en representació del Sr. Antoni Pastor

Cabrer, batle de Manacor i vocal

Sr. Vicenç Tur Martí, batle de l’Ajuntament de Maó i vocal

Sr. Antoni Marí Marí, batle de Sant Joan de Labritja i vocal 

Sr. Llorenç Carretero Tudurí, batle de Sant Lluís i vocal 

Sr. Martí Torres Valls, batle de Santa Margalida i vocal

Sra. M. Antònia Vallespir Garau, regidora de l’Ajuntament de Sineu i vocal

Sr. Guillem Bernat Ferrer, batle de Sóller i vocal

Hi actua de secretària la senyora Joana Alomar Serra.

Excusen l’absència:

Sr. Miquel Ferrer Viver, batle d’Alcúdia i vicepresident primer

Sr. Mateu Ferrà Bestard, batle de Banyalbufar i vocal

Sr. Miquel Ensenyat Riutort, batle d’Esporles i vocal

Sra. Sonia Cardona Ferrer, vicepresidenta primera del Consell Insular de Formentera 

Sr. Bernat Coll Ramon, batle de Lloseta i vocal

Abans d’iniciar la sessió, pren la paraula el presiden   que dóna la benvinguda a la 

directora de l’Oficina del Canvi Climàtic, la senyora        Estrany Espada, i informa 

que, arran de les Jornades de Canvi Climàtic que es fe    a Sant Sebastià els dies 21 

Lloc :

Inic i: 

Acabament:
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i 22 de juliol, es tingué una primera reunió amb la senyora Estrany i se la convidà a 

assistir al Consell Executiu de la Federació.

Tot seguit, la senyora Estrany agraeix la invitació de  president i informa que el passat 

dia 1 d’agost s’aprovà un pla d’acció contra el canvi climàtic impulsat per la Conselleria 

de Medi Ambient i amb la participació de tota la resta de conselleries. 

Continua explicant que en aquest pla d’acció es decidí crear la Xarxa Balear de Pobles 

pel Clima, com a instrument d’actuació i de participació de tots els municipis, ja que 

molts de municipis de les Illes no es poden adherir a    Xarxa de Ciutats pel Clima per 

falta de recursos.

A més, informa que la Conselleria de Medi Ambient, amb     laboració de la Federació,

vol organitzar una jornada, el mes de novembre, dirigi   als tècnics i regidors de les 

entitats locals per donar a conèixer el funcionament de la Xarxa Balear i com es 

coordina amb la xarxa espanyola i amb l’Agenda Local 21, i alhora exposar 

experiències d’altres comunitats autònomes.

El senyor Orfila planteja la importància de crear aquesta Xarxa Balear pel Clima i 

comenta que sintonitza amb la filosofia de la Federació Espanyola de Municipis i 

Províncies (FEMP) de crear seccions per substituir les comissions. Continua explicant 

que aquesta secció de la Xarxa de Ciutats pel Clima disposa d’una partida 

pressupostària del Ministeri que vincula les entitats        adherides a la secció. D’altra 

banda, creu oportú convidar a la jornada el president i/o vicepresident de la secció.

El president informa que a les jornades de Sant Sebastià actuà com a ponent el senyor 

Juan José La Vinya, enginyer i economista, i comenta q   aquest expert incidí en el 

paper fonamental que tindran les entitats locals quant a la xarxa elèctrica, ja que 

aquesta passarà a formar part de la propietat municipal.

Tot seguit, el senyor Carretero comenta que el tema del canvi climàtic és un tema 

actual, però que ja fa molts d’anys que se’n parla i que fins al moment no s’hi ha pres 

cap mesura. Exposa que les entitats locals tenen una gran tasca per fer, però que en 

molts de casos depenen d’altres organismes estatals, i destaca la necessitat d’una 

política clara d’actuació quant a energies renovables.
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El senyor Orfila informa de la duplicitat de competències, ja que el Govern, per mitjà de 

la Conselleria de Comerç, Indústria i Energia, té la competència de promoure les 

energies alternatives. Al mateix temps, els consells insulars tenen la competència de 

les funcions territorials, i els ajuntaments gestionen els territoris municipals. Exposa 

que s’ha d’arribar a un acord en aquests tres àmbits d’actuació.

Tot seguit, el president comenta que, a més dels tres   bits comentats pel senyor 

Orfila, també s’ha de tenir en compte la liberalització del mercat elèctric, que crea una 

xarxa de doble entrada: productors i consumidors.

La senyora Estrany se n’assabenta i comenta que quant    tema de les energies 

renovables hi ha molta tasca feta, però sense una plan          per la qual cosa 

reafirma que s’ha de treballar conjuntament i aconseguir uns objectius comuns.

A continuació, dóna les gràcies per la invitació al president i als assistents del Consell 

Executiu i s’acomiada de la sessió.

Segueix la sessió i el president dóna la benvinguda al senyor Tur, com a batle de 

Maó, i en nom de tots els membres del Consell Executiu li tramet la més sincera 

enhorabona pel seu nomenament.

Ordre del dia i desenvolupament de la sessió:

El president sotmet a la consideració dels assistents l’acta del Consell Executiu de dia 

4 de juliol de 2008. S’aprova per unanimitat. 

1. LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESS IÓ ANTERIOR
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El president informa els assistents de les visites que han fet ell i la secretària general:

El president dóna compte de la visita que varen fer els membres de la Comissió pel 

Canvi Climàtic de la Federació, el dia 24 de setembre, a la central de cogeneració de 

l’aeroport de Madrid. Comenta que, fruit de les Jornades de Canvi Climàtic que es 

feren a Sant Sebastià, el senyor Sampol els convidà a         la central de cogeneració 

que subministra la terminal T4 de l’aeroport de Madrid   la T4 satèl·lit. 

El president dóna compte que es firmà un conveni de col·laboració amb la Direcció 

General de Qualitat de Serveis de la Conselleria de Presidència. Informa que la 

Federació té coneixement que moltes entitats locals ja treballen en la qualitat de 

serveis, i que els projectes elaborats i subvencionats per una entitat local els han de  

poder aprofitar tantes entitats locals com sigui possible.

El senyor Bonafé explica, com a exemple, que l’Ajuntament de Calvià treballa en dos 

àmbits. En primer lloc, la qualificació de dues platges amb la  turística de Qualitat, 

projecte subvencionat per la Direcció General de Quali    de Serveis, i en segon lloc, 

l’elaboració d’una carta de serveis de la finca de Galatzó, també subvencionat. 

Comenta que si algú hi està especialment interessat es pot posar en contacte amb ell i 

li remetrà tota la informació disponible.

El president informa que ell i la secretària general assistiren, dia 13 de setembre, al Consell 

Territorial que la FEMP organitzà a Saragossa. Explica que s’aprovà un document, amb 

consens polític, que parlava de: 

2. REUNIONS DE LA PRES IDÈNCIA

1. Vis ita a la central de  cogenerac ió  de  l’aeroport de  Madrid T-4

2. Reunió  amb la Cons elleria de  Pres idència s obre  convenis  i s ubvencions  de 

Qualitat de  Serve is

3. Cons ell Territorial de  la Federació  Es panyola de  Munic   s  i Províncie s  a 

Saragos s a
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En execució dels compromisos expressats pel Govern de    nació, de garantir un 

model de reforma del finançament local que permeti dotar els governs locals d’un 

finançament adequat i suficient, de forma vinculada i     ltània a la reforma del 

finançament autonòmic, que garanteixi la participació    les entitats locals en els 

ingressos de les comunitats autònomes, aquest Consell   pressa la seva ferma 

voluntat de donar suport a la FEMP durant el procés de negociació que du a terme 

en representació i en defensa dels interessos de totes les entitats locals.

La unitat dels municipalistes entorn de les propostes presentades     la FEMP 

requereix una resposta des de la lleialtat institucional per part dels responsables del 

Ministeri d’Economia i Hisenda, Ministeri d’Administracions Públiques i governs de 

les comunitats autònomes que, tot i que sigui coherent en relació amb la situació 

econòmica general, garanteixi l’activitat, la prestació de serveis i l’exercici de les 

responsabilitats públiques que es fan de manera efectiva des dels ajuntaments, les 

diputacions, els consells i els  insulars.

Consideram insuficient la proposta de previsions per a l’exercici pressupostari de 

l’any 2009 que ha presentat el Ministeri d’Economia i         en aplicació del 

sistema actual de finançament amb relació a la participació de les entitats locals en 

els tributs de l’Estat, i demanam que s’inclogui una previsió d’augment del 

finançament local a càrrec dels pressuposts de l’any 2009.

Solicitam al Govern el compromís ferm de millorar el finançament local incorporant 

recursos addicionals per a les corporacions locals, a l’igual que s’ha i  lòs en la 

proposta del Ministeri d’Economia per a les comunitats autònomes.

Reiteram la necessitat que aquest procés de negociació s’impulsi, durant les 

properes setmanes, d’acord amb el calendari i els continguts que va aprovar la 

Mesa Negociadora Bilateral FEMP-Govern, i que es tanqui simultàniament l’acord 

de finançament local i el de les comunitats autònomes.

Una vegada tancat l’acord de negociació d’aquest procés, cal plantejar-se una 

continuïtat en els àmbits territorials entre els governs de les comunitats autònomes i 

els partits polítics i cada una de les federacions territorials en els ingressos de les 

comunitats autònomes per avançar en el procés de segona descentralització a fi de 

desenvolupar el pacte local.

Instar el Govern de la nació i a tots els partits polítics amb representants al 

Parlament perquè s’arribi, des del consens imprescindible i de manera immediata, a 

un acord d’Estat per aprovar un nou Estatut del govern local en què es reconegui el 

marc de competències reals i es respectin els principis bàsics i irrenunciables 

d’igualtat, equitat, suficiència financera i autonomia local a tot el territori 

d’ajuntaments, diputacions, consells i  insulars.

—

—

—

—

—

—

—
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El president continua explicant que a la Comissió Permanent de dia 19 de setembre    2008 

s’acordà que aquest document es reconvertís en proposta de ple, perquè es fes una moció 

al ple signada pels portaveus de tots els grups polítics del municipi i s’enviàs a la FEMP 

perquè la fes arribar a la comissió negociadora.

El senyor Albertí demana si només s’ha d’enviar a la FEMP. La secretària general contesta 

que millor si aquesta moció és enviada a la FEMP i a la Federació, per tenir-ne constància.

El president dóna compte d’un conveni que s’està elaborant amb el Col·legi 

d’Enginyeria Industrial arran de la nova llei de llicències d’activitats. Aquest pretén 

poder contractar un enginyer col·legiat amb una subvenció corresponent a la meitat 

del seu sou. Informa que quan estigui més elaborat s’enviarà a totes les entitats locals 

perquè el puguin utilitzar.

A continuació, el senyor Carretero informa que la Llei de busseig de l’any 2007 s’ha 

modificat, i molts de centres que es dediquen al busseig a les Illes no tenen la nova 

documentació en regla. El president comenta que aquest tema s’haurà de tractar amb 

els enginyers industrials.

El president dóna compte que dia 19 de setembre, a petició del senyor Lounis 

Meziani, president de la Federació Islàmica per a la Comunitat Autònoma de les Illes 

Balears, varen fer una reunió per tractar distints temes referents a la Federació 

Islàmica. Informa que el senyor Meziani demanà que els ajuntaments tinguessin 

present la Llei 26/92, de 10 de novembre, sobre acords de cooperació de l’Estat amb 

la Comissió Islàmica Espanyola pel que fa als terrenys per construir cementiris i 

mesquites. 

El president informa que el senyor Meziani demanà que totes les administracions 

fessin un esforç per concedir terrenys a la part central de Mallorca, si pogués ser al 

municipi d’Inca, per poder construir un cementiri musu mà. Informa que es va 

comprometre a fer arribar les seves peticions a les entitats locals de la Federació, 

4. Conveni entre  la FELIB i e l Col·leg i d’Enginyeria Indus trial

5. Reunió  amb e l pres ident de la Federació  Is làmica per a la Comunitat 

Autònoma de  le s  Ille s  Balears
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especialment a la batllessa de Palma, a la presidenta   l Consell de Mallorca i al 

president del Govern de les Illes Balears.

El senyor Orfila exposa que aquesta mesura s’ha de fer saber a tots els consells 

perquè puguin planificar uns terrenys, a cada illa, destinats a l’enterrament musulmà. 

Comenta que, en ser un Estat aconfessional, s’han de respectar totes les religions, i 

informa que sempre surt més car repatriar l’individu a      país.

El president comenta que s’ha obert el termini d’al·le        al Pla hidrològic de les 

Illes Balears. Informa que s’han tingut en compte quasi tots els suggeriments que han 

fet les entitats locals i explica que hi ha un procés            obert al qual es poden 

acollir totes les entitats que hi tinguin interès.

El president informa que dia 1 d’octubre es va fer una reunió amb els membres de la 

Comissió de Noves Tecnologies i s’arribà a la conclusió que hi havia d’haver un representant 

del Govern en aquesta comissió per poder canalitzar les seves demandes. Informa que s’ha 

convidat a la pròxima reunió de dia 24 d’octubre el senyor Anto    Manchado Lozano, 

director general de Tecnologies i Comunicacions, el qual ha confirmat l’assistència.

Continua explicant que el sentit d’aquesta comissió és crear un projecte global d’aplicació de 

la Llei 11/2007, d’administració electrònica, que després puguin aprofitar totes les entitats 

locals que el necessitin.

El president fa referència a l’escrit que va remetre el president de l’Associació de 

Municipis de les Illes Balears, el senyor Jaume Crespí Deyà, batle de Deià. Comenta 

que s’hi tracten dues propostes: l’una d’unificació FELIB-AMIB i l’altra de col·laboració 

entre ambdues associacions durant un període transitori. Valora positivament la bona 

voluntat demostrada, però considera que hi ha duplicitat en alguns aspectes i que 

s’haurien de polir les propostes presentades.

6. Pla hidrològic  de  le s  Ille s  Balears , Direcció  Gener   de  Recurs os  Hídric s  de  la 

Cons elleria de  Medi Ambient

7. Reunió  de  la Comis s ió  de  Noves  Tecnologie s  de  la Federació

3. DEBAT SOBRE EL TEMA AMIB-FELIB
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Tot seguit, el senyor Ferrà s’interessa per conèixer l’opinió dels assistents i, per això, 

obre una roda d’intervencions.

El senyor Orfila opina que s’hauria d’elaborar una contraproposta, sense oblidar mai 

que la representativitat del municipalisme balear és,      dubte, de la Federació. 

Considera que s’han de mantenir els elements positius   que es poden cercar fórmules 

de col·laboració sense perdre la interlocució aconseguida amb el Govern    les Illes 

Balears i sense haver de dissoldre la FELIB. Finalment, proposa que la Comissió 

Permanent elabori un document alternatiu.

El senyor Albertí considera que és un tema del qual ja s’ha parlat en multitud 

d’ocasions i es mostra totalment d’acord amb el que ha proposat el batle des 

Mercadal.

El senyor Brondo opina que no s’ha d’acceptar de cap manera el document remès a la 

Federació.

El senyor Pizarro exposa que no s’ha parlat en cap ocasió del fet que els consells 

insulars deixin de ser-ne membres.

Reprèn la paraula el senyor Albertí i diu que aquesta           ha canviat en els darrers 

temps, ja que actualment els consells insulars tenen més competències i s’han 

convertit en vertaders governs.

El senyor Ginard es mostra favorable a mantenir contactes amb l’AMIB, si bé remarca 

dos aspectes importants des del seu punt de vista: pri     que, malgrat tot, els 

consells insulars continuen essent entitats locals, i      , que la Federació tracta els 

temes des del municipalisme i deixa de banda les sigles de cadascun dels partits 

polítics. 

El senyor Bernat complementa aquests suggeriments i opina que s’han de fer les 

passes amb vista al futur.

Finalment, el president, recollint les aportacions fetes, reitera el suggeriment d’elaborar 

una contraproposta i també un escrit en què s’expliqui la intenció de la Federació.



CONS ELL EXECUTIU
Palm a, 10 d’octubre  de  2008

Entitat
R e gis tre  
d’e ntrada

S ol·licitat pe r S ugge rim ents  - obse rvacions
R e gis tre  

de  
s ortida

R epres entant Títol de  la comissió e xte rna Data Núm . 
d’entrada

9

La secretària general comenta que a la documentació que es lliura als assistents hi ha 

la llista d’informes que ha elaborat el Departament Jurídic.

Vegeu la llista d’informes jurídics elaborats:

44. CEIB 670/08
Secretari 
tècnic

Modificació del Reglament del CEIB 238/08

45 
CONSELLERIA 
DE SALUT I 
CONSUM

687/08
Director 
general de 
Consum

Esborrany de decret sobre fulls de 
reclamació en matèria de consum

252/08

La secretària general dóna compte de les fitxes que ha rebut la Federació dels 

representants que han assistit a les reunions externes següents:

Joan Ferrà Martorell, batle de 
l’Ajuntament de Puigpunyent

Fòrum de TDT Illes Balears 25/09/08 Fitxa 98 
735/08

Joana Alomar Serra, secretària general 
de la FELIB

Obertura de l’any acadèmic de la UIB 25/09/08 Fitxa 99 
742/08

Joana Alomar Serra, secretària general 
de la FELIB, i Maria Àngels Gracia, 
responsable del Departament de 
Formació de la FELIB

Reunió de coordinadors de formació 
de las federacions territorials per a 
l’estudi de reforç a la gestió de la 
formació

16/09/08
Fitxa 100 
743/08

Joan Ferrà Martorell, batle de 
l’Ajuntament de Puigpunyent

Reunió amb el president de la 
Federació Islàmica per a la CAIB

19/09/08 Fitxa 101 
744/08

Joan Ferrà Martorell, batle de 
l’Ajuntament de Puigpunyent

El Pla hidrològic de les Illes Balears 
en relació amb les entitats locals

26/09/08 Fitxa 102 
745/08

Ramon Orfila Pons, batle des Mercadal Comitè d’Avaluacions d’Impacte 
Ambiental

26/09/08 Fitxa 103 
756/08

Ramon Orfila Pons, batle des Mercadal Permanent de la Comissió Balear de 
Medi Ambient

19/09/08 Fitxa 104 
757/08

Ramon Orfila Pons, batle des Mercadal Permanent de la Comissió Balear de 
Medi Ambient

26/09/08 Fitxa 105 
758/08

Joan Ferrà Martorell, president, i
Joana Alomar Serra, secretària general 
de la FELIB

Visita a la central de cogeneracions 
de l’aeroport de Madrid T4 24/09/08

Fitxa 106 
766/08

Joan Albertí Sastre, batle de Fornalutx Ponència Tècnica de Patrimoni 
Històric de Mallorca

01/09/08 Fitxa 107 
773/08

Joan Albertí Sastre, batle de Fornalutx Ponència Tècnica de Patrimoni 
Històric de Mallorca

30/10/08 Fitxa 108 
774/08

Joana Alomar Serra, secretària general 
de la FELIB

Pla estratègic nacional de resposta al 
consum i tràfic minorista de drogues 
en centres educatius i els seus 

07/10/08
Fitxa 109 
777/08

4. RELACIÓ D’INFORMES ELABORATS PELS SERVEIS JURÍDICS  

5. RELACIÓ DE LES  FITXES QUE HAN ELABORAT ELS ASS ISTENTS A LES 

COMISS IONS EXTERNES
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entorns

Els assistents se n’assabenten. 

La secretària general dóna compte de les diferents partides de despeses i d’ingressos 

del pressupost anual executades fins al 30 de setembre. També esmenta que l’ingrés 

de la subvenció del Govern balear a hores d’ara encara no s’ha fet efectiu.

Pren la paraula el president i dóna compte de la conversa mantinguda amb el senyor 

Miquel Nadal, director general d’Administracions Públi ues, que li ha assegurat que el 

pagament és imminent.

Finalment, la secretària demana si ha de contestar alg na qüestió en relació amb 

aquest tema econòmic.

Com que no es produeix cap intervenció sobre aquest te    els assistents hi donen la 

conformitat.

Vegeu, a continuació, el quadre de la liquidació pressupostària el 30.09.2008, en què 

es compara l’import previst (pressupost inicial) amb l’import executat en aquesta data.

6. EXECUCIÓ DEL PRES SUPOST DE LA FEDERACIÓ EL 30 DE S ETEMBRE DE 2008
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Pressupost 
2008

Pressupost 
2008

QUOTES DELS MEMBRES ASSOCIATS
  augment del 4,2% d’acord amb la taxa interanual
  de l’IPC a les Illes Balears. Font: INE, desembre 2007

114.306,96 121.691,09 106,5%
 DESPESES PERSONAL LABORAL
 Retribucions del Departament d’Administració
 Retribucions del Departament Jurídic
 Retribucions del Departament de Comunicació
 Seguretat Social
 Formació personal

312.000,00
198.000,00
40.000,00
18.000,00
53.000,00
3.000,00

175.529,20
100.977,41
23.428,95
13.245,04
37.509,80

368,00

56,3%

  SUBVENCIÓ DEL GOVERN DE LES ILLES
  BALEARS
  Funcionament i activitats de suport a les EL

380.000,00
380.000,00

355.557,00
355.557,00

93,6%  ASSESSORAMENT PROFESSIONAL
 Assessorament laboral
 Assessorament lingüístic
 Assessorament jurídic extern
 Equipament jurídic

10.000,00
4.000,00
1.000,00
2.000,00
3.000,00

6.611,85
2.830,60
1.029,00

0,00
3.752,25

66,1%

  ALTRES SUBVENCIONS 993,04 0,00 0,0%  COMUNICACIÓ I RELACIONS PÚBLIQUES
 Butlletí 
 Edició de la memòria de la FELIB
 Subscripció a premsa i diaris
 Publicacions conjuntes amb altres entitats
 Relacions públiques i protocol

12.700,00
3.200,00
3.000,00
3.500,00
3.000,00

-

3.874,11
1.459,24

0,00
1.946,87

348,00
120,00

30,5%

  INGRESSOS FINANCERS 2.500,00 4.219,86 168,8%  DESPESES REPRESENTACIÓ
 Indemnització de la Comissió Permanent
 Indemnització del Consell Executiu
 Indemnització de les comissions externes i visites
 Indemnització de les comissions internes
 Desplaçaments
 Altres despeses de representació

45.500,00
4.500,00
9.000,00
6.000,00
5.000,00

17.000,00
4.000,00

35.661,26
780,00

4.620,00
4.440,00

900,00
24.921,26

0,00

78,4%

  ALTRES INGRESSOS 600,00 609,09 101,5% JORNADES INFORMATIVES 
VISITES I JORNADES AMB EL CBE
OFICINA
REPARACIONS I CONSERVACIÓ DE L’IMMOBILITZAT
NETEJA
SUBMINISTRAMENTS
ALTRES DESPESES (taxes del Registre d’Associacions CAIB)
ESTUDIS I TREBALLS TÈCNICS
AMORTITZACIÓ I PROVISIÓ DE L’IMMOBILITZAT
FONS DE REVERSIÓ (obres seu social)
INVERSIÓ DE L’IMMOBILITZAT

6.000,00
12.000,00
8.000,00
6.000,00
3.000,00
9.000,00

200,00
15.000,00

25.000,00
12.000,00
10.000,00

1.976,94
0,00

4.688,48
6.973,93
1.506,89
4.957,41

0,00
9.000,00

25.000,00
12.000,00
8.887,44

32,9%
0,0%

58,6%
116,2%
50,2%
55,1%
0,0%

60,0%
100,0%
100,0%
88,9%

   Subvenció del Ministeri d’Adm. Públiques INAP (el 31.12 serà del 100% de la subvenció atorgada)

   Anualitat 2008 s/ conveni amb la CAIB
 Quotes de l’interès del préstec
 Quotes d’amortització del préstec

6.318,47
27.662,21

Nota: els imports en color vermell són previsions que      cutaran pròximament. 

Execuc ió  el 
30.09.08

%
e xec uc ió

Execuc ió  el
30.09.08

%
e xec uc ió

 INGRES S OS  GENERALS 498.400,00 482.077,04 96,7% DES PES ES  GENERALS 486.400,00 175.529,20 61,0%

  INGRES S OS  DEL PLA DE FORMACIÓ 140.000,00 143.193,27 102,3%  DES PES ES  DEL PLA DE FORMACIÓ 140.000,00 143.193,27 102,3%

  INGRES S OS  OBRES  S EU S OCIAL 36.000,00 36.000,00 100,0%
 DES PES ES  DEL PRÉS TEC PER OBRES

48.000,00
33.980,68

70,8%

  TOTAL INGRESSOS 674.400,00 661.270,31 TOTAL DESPESES 674.400,00 473.841,46 70,3%

 DIFERÈNCIA PRES SUPOSTÀRIA 0,00 187.428,85 

[
]
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La secretària general comenta que creu interessant que els assistents a les 

comissions permanents o als consells executius puguin conèixer qu    temes es 

tractaran als assumptes de tràmit de l’ordre del dia,     això proposa que un dia 

abans de la reunió es facin arribar per correu electrònic els temes que es tractaran 

en aquest punt. Els assistents se n’assabenten i hi donen la conformitat. 

La secretària general pren la paraula i recorda que els dies 27 i 28 d’octubre es 

durà a lloc, a Logronyo, el primer Congreso de Pequeños Municipios y Entidades 

Locales Menores, organitzat pel Govern i la federació    municipis de La Rioja. 

Insisteix que s’haurà de crear un petit comitè per assistir-hi.

El president informa que tant ell com la secretària general no podran formar part

d’aquest comitè perquè dia 28 es reuneix el Consell Executiu de la FEMP a Palma, 

i aprofitant aquesta avinentesa han demanat una reunió del Consell Executiu de la 

FEMP amb el Consell Executiu de la Federació per intercanviar impressions.

La secretària general informa que, arran de les subvencions de la Direcció General 

de Qualitat, l’empresa EVALUA, consultors i advocats,       rregarà, juntament 

amb els membres de la comissió, d’analitzar els processos de tramitació 

d’expedients de planificació urbanística i llicències          Comenta que, al seu 

parer, és interessant que assisteixi a aquesta comissió algun representant de 

l’Ajuntament de Palma, i el senyor Biel Bassa Bosch, tècnic superior de Qualitat i

Formació del Departament de Cooperació Local del Conse l de Mallorca.

La Comissió de Qualitat es crea amb els representants següents:

7. ASSUMPTES DE TRÀMTIT

1. Primer Congres o  de  Pequeños  Municipios  y Entidades  Locales  Menores

2. Creac ió  de  la Comis s ió  de  Qualitat de  la FELIB
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ENTITAT PERSONA CÀRREC

AJ. DE CIUTADELLA Xavier Cardona Capella Tècnic de medi ambient

AJ. D’EIVISSA Remedios Padilla Galindo Tècnica de gestió de processos

AJ. DE MANACOR Joan Antoni Salom Fullana TAG d’urbanisme

AJ. DE MAÓ Catalina Pons Marqués Advocada d’urbanisme

AJ. DE SANT JOAN DE 
LABRITJA

Eulàlia Planells Roig Tècnica administrativa

AJ. DE SANT LLUÍS Pere Serra Vich Arquitecte

AJ. DE SINEU Maria Matas Genovart Tècnica adm. d’urbanisme

AJ. DE CALVIÀ Jaume Martínez Director general d’Urbanisme

AJ. DE PALMA
Pedro López

Pilar Cordón
Coordinadors de qualitat

CONSELL DE 
MALLORCA

Biel Bassa Bosch Tècnic superior de qualitat –
Departament de Cooperació Local

CONSORCI 
D’INFORMÀTICA LOCAL 
DE MALLORCA

Eugeni Losada Amengual

Gonzalo Sancho

Gerent

Responsable de suport

La secretària general informa que el Departament de Medi Ambient del Consell de 

Mallorca sol·licita que es nomeni un representant titu    i un representant suplent 

per formar part de la Comissió de Seguiment de la Gestió dels Residus no 

Perillosos de Mallorca. Els representants són els següents:

Titular: Sr. Guillem Ginard Sala, batle de Campos

Suplent: Sr. Martí A. Torres Valls, batle de Santa Margalida

3. Comis s ió  de  Seguiment de  la Ges tió  de ls  Res idus  no     llos os  de 

Mallorca

§

§
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La secretària general pren la paraula i informa que la Conselleria de Presidència 

del Govern de les Illes Balears sol·licita que es nome  n dos representants titulars i 

dos representants suplents per formar part de la Mesa    Seguiment de 

l’Economia Balear. Els representants són següents:

Titular: Sr. Ramon Orfila Pons, batle des Mercadal

Suplent: Sr. Llorenç Brondo Jover, batle de Ciutadella

Titular: Sr. Santiago Pizarro Simón, tinent de batle de l’Ajuntament 

d’Eivissa

Suplent: Sr. Joan Ferrà Martorell, batle de Puigpunyent

La secretària general reparteix a cada assistent una còpia de l’esborrany del 

document intern per regular el personal i les àrees de treball de la Federació 

perquè el puguin estudiar.

Per tal que els assistents puguin revisar aquest esborrany deti gudament, el 

senyor Orfila proposa que es convoqui una reunió extraordinària del Consell 

Executiu en la qual es pugui tractar aquest tema, entre d’altres.

Els assistents hi estan conformes.

La secretària general informa que la Federació ha estat convidada a participar a 

una jornada, que es farà els dies 30 i 31 d’octubre a      d, que organitza 

l’Ajuntament de Leganés. Comenta que l’objectiu és exp      les darreres novetats 

en matèria de noves tecnologies aplicades a l’Administració pública.

4. Mes a de  Seguiment de  l’Economia Balear

5. Pres entac ió de  l’e s borrany de l document intern per ges tionar e l pers onal i 

le s  àrees  de  treball de  la Federac ió

6. Fòrum de  Trans ferència Tecnològica

§

§

§

§
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La secretària general cometa que reenviarà, per correu electrònic, a totes les 

entitats locals, la carta d’adhesió al 9è CONAMA. Alhora dema   que totes les 

entitats locals que hi estiguin inscrites facin arribar una còpia de la carta d’adhesió 

a la Federació per tenir-ne constància.

El president informa que la Conselleria de Treball i Formació l’ha convocat dia 15 

d’octubre, a les 9.00 hores, per tractar temes del Pla Concilia a Menorca, el Pla 

autonòmic de reactivació de l’ocupació i la Xarxa d’Intermediació i Orientació 

Laboral del SOIB, entre d’altres. Demana al senyor Orfila si hi pot assistir en 

representació de la Federació. El senyor Orfila confirma l’assistència.

El senyor Orfila informa que mantingué una entrevista   b el conseller de Medi 

Ambient del Govern de les Illes Balears, el senyor Miq    Àngel Grimalt i Vert, i 

proposa una compareixença d’aquest i del secretari del Comitè de Medi Ambient 

per tractar el contingut del nou decret sobre el Comitè d’Avaluacions d’Impacte 

Ambiental, que n’agilitzarà el funcionament i donarà vot a la Federació. 

Tot seguit proposa que a la mateixa reunió es podria tractar la nova llei del 

Principat d’Astúries sobre finançament local.

La secretària general proposa que es convoqui un Consell Executiu extraordinari. 

Els assistents hi estan conformes i aquest queda convocat per al 31 d’octubre a les 

12.00 hores. S’intentarà que la compareixença del conseller de Medi Ambient 

pugui ser a les 16.00 hores. Tot seguit comenta que si durant el mes de novembre 

no sorgeix cap assumpte urgent, la reunió de la Comissió Permanent d’aquest mes 

se suprimeix. Els assistents se n’assabenten.

7. Congrés  Nacional del Medi Ambient. Cimera del Des envolupament 

Sos tenible  (CONAMA)

8. Reunió  amb la Cons elleria de  Treball i Formac ió

9. Convocatòria del Cons ell Executiu Extraordinari
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El senyor Miralles informa que està preparant el dinar de Nadal per al 12 de 

desembre, i comenta que s’hi podria convidar el president del Govern, el senyor 

Antich, i aprofitar l’avinentesa per informar-lo de la tasca que du a terme la 

Federació.

Sense més assumptes per tractar, el president aixeca la sessió, de la qual, com a 

secretària, estenc aquesta acta.

La secretària Vist i plau

El president

10. Dinar nadalenc  a Algaida

PRECS I PREGUNTES
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